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To: @minvws.nl]
Ce: aminvws.n];[IEEE IEEFZI @minvws.nl]
From: )
Sent: Tue 1/26/2021 2:12:48 PM

Subject: RE: OVIVI Samenvatting

Received: Tue 1/26/2021 2:12:49 PM

Met nog een paar laatste opmerkingen ontvangen we volgende week de definitieve monitoring. Zoals ik al zei, wij zijn er tevreden

mee!

Je conclusie klopt niet helemaal. Ja een dialoog is belangrijk maar deze zal pas goed op gang komen wanneer er weer overal “live”

en met publiek gevoetbald kan worden. We gaan er dan vanuit dat incidenten eerder zullen toenemen dan afnemen, vanwege een

betere herkenning en meer inzet op opsporing en vervolging (als resultaat van de gedane inzet van afgelopen jaar).

Of vanwege de coronamaatregelen de komende jaren een inhaalslag gemaakt kan worden of dat einddoelen zullen moeten

worden bijgesteld is nu nog niet duidelijk, maar de partners werken gezamenlijk verder aan de aanpak van racisme en discriminatie

in het voetbal.

Groet ook hamens

van: [IEEECN)IEDM@ minvws.ni>
Verzonden: zondag 24 januari 2021 16:53

Aan: @minvws.nl>

CC: 5. 1. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: OVIVI Samenvatting

HEREIk vond het een mooi en helder stuk van MI. Wat mij betreft geen opmerkingen.
Als concrete aanbeveling pak ik op dat we goed vanstart zijn gegaan maar door Corona nog niet alles goed te beoordelen

valt.

Enige concrete conclusie is: meer inzetten op de dialoog over racisme.

Klopt dat?

Groet 5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work
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